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Elena Repetto

Van: Jan van Raaij
Verzonden: donderdag 12 september 2019 11:30
Aan: Jan van Raaij
Onderwerp: Informatiebijeenkomst 

Aan:   de deelnemende gemeenten en waterschappen in HVC 
 
T.a.v.:   de HVC-portefeuillehouders  
C.c.:   de ambtelijk adviseurs en bestuurssecretariaten  
 
 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
In het gisteren door HVC toegezonden memo over de wens van het college van Amsterdam om de 
mogelijkheid van samenwerking met (de aandeelhouders van) HVC te onderzoeken, is aangekondigd dat 
over dit onderwerp op korte termijn een informatiebijeenkomst zal worden belegd. 
 
Deze bijeenkomst zal worden gehouden op vrijdag 20 september a.s. van 10.00 u – 12.30 u (uiterlijk), 
inloop en koffie vanaf 9.30 u. 
Locatie: HVC, Jadestraat 1, Alkmaar.   
 
Wanneer u wilt deelnemen aan deze bijeenkomst, verzoek ik u dit uiterlijk 19 september a.s. per e-mail op 
te geven aan Elena Repetto, e.repetto@hvcgroep.nl.  
  
Met vriendelijke groet, 

Jan van Raaij 
Secretaris van de Onderneming 

 

+31725411323 | +31620423236 

Postbus 9199, 1800 GD Alkmaar 
hvcgroep.nl • KVK 37061260 

    

webshop - kringloopenergie

 
--------------------------------------------------------------- 
Deze e-mail en eventuele bijgevoegde bestanden zijn vertrouwelijk en uitsluitend bedoeld voor de geadresseerde. Deze tekst bevestigt tevens dat 
deze e-mail is gecontroleerd op de aanwezigheid van computervirussen.  
This e-mail and any attached files are confidential and intended exclusively for the addressee. This text confirms that the message has been 
checked for the presence of computer viruses.  
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Elena Repetto

Van: Jan van Raaij
Verzonden: maandag 23 september 2019 17:25
Aan: Jan van Raaij
Onderwerp: HVC/follow up aandeelhoudersinformatiebijeenkomst 20 september jl. 
Bijlagen: HVC - memo 11092019 v2- Amsterdam wenst onderzoek 

samenwerkingsmogelijkheden.pdf; HVC - memo 23092019 - inhoudelijke bijdrage 
raadsinformatiebrief.pdf

Aan:  de deelnemende gemeenten en waterschappen in HVC 
 
T.a.v.:  de HVC-portefeuillehouders  
C.c.:  de ambtelijk adviseurs en bestuurssecretariaten  
 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
Afgelopen vrijdag vond de aandeelhoudersinformatiebijeenkomst plaats. Tijdens deze bijeenkomst hebben directie en 
raad van commissarissen een toelichting gegeven op het aangekondigde onderzoek naar 
samenwerkingsmogelijkheden met de gemeente Amsterdam en AEB, en zijn vragen en aandachtspunten besproken. 
Gelet op de vragen vanuit raden en algemene besturen over dit onderwerp en de behoefte deze waar mogelijk 
eenduidig te beantwoorden, hebben de aanwezige portefeuillehouders en HVC afgesproken dat HVC hiervoor uiterlijk 
vandaag een inhoudelijke bijdrage zal leveren. Het memo met deze bijdrage treft u bijgaand aan.  
Ook is afgesproken dat de deelnemende gemeenten en waterschappen voor persvragen zoveel mogelijk 
doorverwijzen naar HVC. Hiervoor kan contact worden opgenomen met Sandra Bruin, manager communicatie, per 
telefoon 072-5411311 of per e-mail s.bruin@hvcgroep.nl.  
 
Indien u vragen heeft kunt u met mij contact opnemen.  
 
Met vriendelijke groet, 

Jan van Raaij 
Secretaris van de Onderneming

 

+31725411323 | +31620423236 

Postbus 9199, 1800 GD Alkmaar 
hvcgroep.nl • KVK 37061260 

    

webshop - kringloopenergie

 
--------------------------------------------------------------- 
Deze e-mail en eventuele bijgevoegde bestanden zijn vertrouwelijk en uitsluitend bedoeld voor de geadresseerde. Deze tekst bevestigt tevens dat 
deze e-mail is gecontroleerd op de aanwezigheid van computervirussen.  
This e-mail and any attached files are confidential and intended exclusively for the addressee. This text confirms that the message has been 
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Aan:    de deelnemende gemeenten en waterschappen in NV HVC 

Betreft:   inhoudelijke bijdrage raadsinformatiebrief naar aanleiding van de 

aandeelhoudersinformatiebijeenkomst d.d. 20 september jl.  

Datum:  23 september 2019 

Bijlage:   memo HVC d.d. 11 september 2019 

 
Cbb457 Raadsinformatiebrief Onderzoek samenwerking HVC en afvalenergiebedrijf Amsterdam 

1. Inleiding 

Vanwege langdurige problemen heeft afvalenergiebedrijf AEB begin juli 4 van de 6 

verbrandingslijnen buiten bedrijf gesteld. De gevolgen daarvan zijn omvangrijk. De gemeente 

Amsterdam heeft hierop besloten om voor AEB een externe oplossing te zoeken.  

 

Op 11 september jl. heeft HVC een memo aan de aandeelhouders gestuurd (bijlage), waarin 

wordt aangegeven dat HVC op verzoek van de gemeente Amsterdam een toelichting heeft 

gegeven op de wijze waarop HVC werkt: een nutsbedrijf van en voor gemeenten en 

waterschappen, gericht op de uitvoering van maatschappelijke opgaven op het gebied van 

afval/grondstoffen, slib en duurzame energie, alsmede op de vereisten die gelden voor 

samenwerking in HVC-verband.  

 

Op basis van dit tot dan toe ambtelijk overleg, heeft het college van Amsterdam op 11 september 

besloten om aan HVC de voorkeur te geven voor een nadere verkenning van 

samenwerkingsmogelijkheden.  

 

In het bijgesloten memo wordt ook een informatiebijeenkomst aangekondigd om de 

aandeelhouders middels een toelichting door directie en raad van commissarissen de 

gelegenheid te geven zich te oriënteren op deze ontwikkeling, en om vragen en aandachtspunten 

van aandeelhouders te bespreken. Deze informatiebijeenkomst vond op 20 september jl. plaats, 

waarbij onderstaande punten zijn besproken.  

 

2. Status van het onderzoek 

Het in het memo van 11 september jl. gemelde onderzoek naar samenwerkingsmogelijkheden is 

nog niet gestart. In tegenstelling door het in de media genoemde private bedrijf heeft HVC geen 

uitgewerkt overnameplan opgesteld. HVC heeft pas medio september de eerste contacten met 

AEB en met bestuurders van de gemeente gehad.  

 

De eerste stap is de uitvoering van een kortdurend oriënterend onderzoek (voor de duur van 

maximaal vier weken), dat zich richt op de vraag of op basis van de geformuleerde kaders en 

uitgangspunten samenwerking een haalbare optie is.  

 

Indien die vraag bevestigend wordt beantwoord, is de volgende stap de uitvoering van een 

diepgaand onderzoek, om vast te stellen of aan de gestelde kaders en uitgangspunten 

daadwerkelijk wordt voldaan.  

 

3. Reden voor onderzoek 

De reden dat HVC een samenwerking met Amsterdam/AEB wil onderzoeken, hangt samen met 

de kansen die zo’n samenwerking biedt. HVC en AEB hebben een groot aantal overeenkomende 
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activiteiten: het beheer van afvalenergiecentrales en de daarmee samenhangende productie van 

elektriciteit en levering van warmte, het verwerken van zuiveringsslib en het voorscheiden van 

huishoudelijk restafval. Onderstaande tabel geeft een overzicht van de omvang van de meest 

relevante activiteiten. 

 

 
(*) alleen jaarverslagcijfers 2017 beschikbaar 

(**) inclusief levering aan Westpoort Warmte (AEB) en Chemours (HVC) 

 

Door toenemende schaalgrootte ontstaan betere mogelijkheden tot afstemming van afvalaanbod 

en verwerkingscapaciteit, ook op landelijk niveau. Daarnaast ontstaan schaal- en 

synergievoordelen ten aanzien van bijvoorbeeld de opwerking van bodemassen, op het punt van 

recycling en op het gebied van de warmte-activiteiten. De warmte-activiteiten vormen een 

belangrijk onderdeel van de mogelijke samenwerking. Ook kunnen er verschillende 

kostenbesparingen worden gerealiseerd, zoals ten aanzien van logistiek en overhead.  

 

HVC heeft belang bij een verantwoorde exploitatie van AEB, bij voorkeur als nutsvoorziening in 

publieke handen, aangezien beide bedrijven overeenkomende publieke activiteiten uitvoeren met 

aaneengesloten verzorgingsgebieden. HVC is bovendien voor diverse gemeenten binnen de 

metropoolregio Amsterdam reeds actief op het gebied van circulaire economie en klimaat.  

 

Een aandachtspunt tijdens het uit te voeren onderzoek betreft ook de verwerking van slib. AEB 

verwerkte tot voor kort het RWZI-slib van waterschap Amstel, Gooi en Vecht (AGV). Het 

verwerken van slib dient bij voorkeur separaat plaats te vinden, via een route die het mogelijk 

maakt grondstoffen uit de vrijkomende reststoffen terug te winnen. Het slib van de deelnemende 

waterschappen in HVC wordt reeds separaat verwerkt. Met waterschap AGV zal hierover nader 

worden afgestemd.  

 

4. Kaders voor samenwerking 

HVC heeft zichzelf de volgende kaders gesteld waaraan een samenwerking moet voldoen. 

In de kern betreffen deze:  

 Amsterdam treedt toe als aandeelhouder met alle bijhorende rechten en plichten en met 

onderschrijving van de gezamenlijke strategie;  

 de financiële ratio’s van HVC blijven bij samenwerking ten minste gelijk; 

 samenwerking past binnen de door de aandeelhouders vastgestelde financiële kaders; 

 risico’s voor de bestaande aandeelhouders nemen niet toe; 

 de problematiek AEB is beheersbaar en oplosbaar. 
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5. Risico’s  

In het kader van risicobeheersing zal in het onderzoek veel aandacht uitgaan naar aanwezige 

risico’s. Deze hebben onder meer betrekking op het onderhoud en de technische staat van de 

installaties, de aard en omvang van de contractportefeuille, alsmede de aanwezige 

cultuurverschillen tussen beide bedrijven. 

Ook cultuurverschillen op aandeelhoudersniveau vormen een belangrijk aandachtspunt. Er zal 

rekening moeten worden gehouden met de verhoudingen tussen Amsterdam en de direct 

omliggende gemeenten. Bij uitgifte van aandelen aan Amsterdam zal erop worden gelet dat de 

huidige zeggenschapsverhoudingen binnen de aandeelhoudersvergadering niet uit balans raken. 

Er wordt daarom uitgegaan van een participatie door Amsterdam van circa 20%.  

Voorwaarde voor het tot stand komen van samenwerking is dat risico’s beheersbaar zijn of 

worden afgewenteld.  

 

6. Vervolgstappen en betrokkenheid aandeelhouders  

Zoals hiervoor toegelicht, is de eerste stap het uitvoeren van oriënterend onderzoek. Alleen 

indien hiermee de haalbaarheid van samenwerking wordt bevestigd, vindt diepgaand 

vervolgonderzoek plaats naar alle relevante aspecten.  

 

Besluitvorming  

a. Voorafgaand aan het vervolgonderzoek zal een bijzondere aandeelhoudersvergadering 

plaatsvinden om de bevindingen te delen en om kaders vast te stellen voor het vervolgtraject;  

 

b. Indien het vervolgonderzoek bevestigt dat voldaan wordt aan de gestelde eisen, zal een 

voorstel tot samenwerking met Amsterdam/AEB ter besluitvorming worden voorgelegd aan de 

aandeelhoudersvergadering.  

Klankbordgroep Financiering ‘Van Gas Los’  

HVC kent een uit de aandeelhouders samengestelde klankbordgroep Financering ‘Van Gas Los’. 

Directie en raad van commissarissen achten het gewenst dat de rol van deze Klankbordgroep 

wordt verbreed, teneinde over de financieel relevante aspecten van samenwerking voorafgaand 

aan besluitvorming hierover met deze Klankbordgroep te kunnen afstemmen. 

 

 

 

 

 



j 	Provincie 
Noord-Holland 

POSTBUS 30011 2000 DA HAARLEM 	 Gedeputeerde Staten 

Aan het bestuur van het Centraal Afvalverwijderingsbedrijf 	 Uw contactpersoon 

Westfriesland 	 mw M. Onbas 
Postbus 9199 AD/KAB/KAB 
1 800 CD Alkmaar 

Inkomende- post 	Telefoonnummer 023 514 5734 

onbasm@noord-holland.nl  

-2 OKT 2019 

HVC 	 111 

Verzenddatum 

Betreft: financiële positie 2020 1 oktober 2019 

Kenmerk 

Geacht bestuur, 	 1159220/1283523 

Op 15 juli jl. ontvingen wij van u de begroting 2020 en jaarrekening 
2018. 	 Uw kenmerk 

Met deze brief informeren wij u over de uitkomst van onze reguliere 
analyse over de financiële positie van uw gemeenschappelijke regeling. 
Aandacht is hierbij besteed aan de weerstandscapaciteit, de 
sluitendheid van de begroting en de financieringspositie. 

Allereerst hebben wij geconstateerd dat de (meerjaren)begroting 2020 
structureel en reëel in evenwicht is. 

Inzake de voormalige stortplaats te Westwoud is vermeld dat een 
verhoogd gehalte aan stikstofverbindingen in het oppervlaktewater 
aanwezig is. Uit ambtelijke informatie hebben wij vernomen dat 
hiernaar diverse onderzoeken worden uitgevoerd. De uitkomsten zullen 
de omvang en kosten van aanvullend te treffen maatregelen 
verhelderen. Vooralsnog is nog geen sprake van aanvullende bijdragen 
voor de deelnemende gemeenten. Wij vertrouwen erop dat u deze 
ontwikkeling in het vizier houdt. 

Mochten er nog vragen zijn dan kunt u contact opnemen met de 
contactpersoon die staat genoemd in het briefhoofd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Noord-Holland, 
namens dezen, 

Postbus 3007 
2001 DA Haarlem 
Telefoon (023) 514 3143 

sectormanager Kabinet, 
mw. mr. H.W. Verschuren 

Houtplein 33 
Deze brief is digitaal vastgesteld en daarom niet ondertekend. 	 2012 DE Haarlem 

www.noord-holland.nl  
Kvk-nummer 34362354 
Btw-nummer NL.001 0.03.124.B.08 
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Elena Repetto

Van: Jan van Raaij
Verzonden: vrijdag 4 oktober 2019 16:26
Aan: Jan van Raaij
Onderwerp: HVC/persbericht
Bijlagen: HVC stopt onderzoek naar AEB.pdf

Aan:  de deelnemende gemeenten en waterschappen in HVC 
 
T.a.v.:  de HVC-portefeuillehouders  
C.c.:  de ambtelijk adviseurs en bestuurssecretariaten  
Bijlage: persbericht  
 
 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 11 september jl. hebben wij u geïnformeerd over de voorkeur van de gemeente Amsterdam om met HVC de 
‘publieke route‘ te verkennen voor het oplossen van de problematiek rond AEB. Tijdens de informatiebijeenkomst op 
20 september jl. over dit onderwerp hebben wij onder meer een toelichting gegeven op het verkennend onderzoek 
naar de haalbaarheid van zo’n samenwerking met Amsterdam, waaronder begrepen de inbreng van AEB. Ook zijn de 
uitgangspunten en randvoorwaarden van HVC voor een dergelijke samenwerking, alsmede de betrokkenheid van de 
aandeelhouders, toegelicht.   
 
Inmiddels is duidelijk geworden dat de gemeente Amsterdam, AEB en HVC met elkaar niet tot een werkbare variant 
kunnen komen waarin HVC de verbrandingsactiviteiten kan overnemen. HVC ziet daarom af van verdere 
verkenningen naar de overname van deze activiteiten. Een en ander zal door middel van bijgaand persbericht naar 
buiten worden gebracht. HVC benadrukt dat de contacten met de gemeente Amsterdam zeer constructief en goed 
zijn verlopen. De komende algemene vergadering zal een en ander nader worden toegelicht.  
 
Tijdens de informatiebijeenkomst is afgesproken dat de deelnemende gemeenten en waterschappen voor persvragen 
zoveel mogelijk doorverwijzen naar HVC. Hiervoor kan contact worden opgenomen met Sandra Bruin, manager 
communicatie, per telefoon 072-5411311 of per e-mail s.bruin@hvcgroep.nl. Deze afspraak is tot nu toe prettig 
verlopen. Gelet op de media-aandacht voor dit onderwerp, zetten wij deze afspraak graag voort, mede gelet op het 
belang van goede verhoudingen met AEB als branchegenoot, die zijn gediend met eenduidige berichtgeving.   
 
Indien u vragen heeft kunt u met mij contact opnemen.  
 
Met vriendelijke groet, 

Jan van Raaij 
Secretaris van de Onderneming

 

+31725411323 | +31620423236 

Postbus 9199, 1800 GD Alkmaar 
hvcgroep.nl • KVK 37061260 

    

webshop - kringloopenergie

 
--------------------------------------------------------------- 
Deze e-mail en eventuele bijgevoegde bestanden zijn vertrouwelijk en uitsluitend bedoeld voor de geadresseerde. Deze tekst bevestigt tevens dat 
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persbericht. 

  

HVC stopt onderzoek naar AEB 

Afgelopen weken hebben gemeente Amsterdam, AEB en HVC overleg gevoerd over de publieke 

voorkeursroute van de gemeente Amsterdam door het onderbrengen van de activiteiten van AEB bij 

HVC. In de afgelopen periode zijn mogelijkheden verkend binnen de kaders, zoals die door HVC vooraf 

zijn aangegeven, maar zijn de gemeente Amsterdam, AEB en HVC met elkaar niet tot een werkbare 

variant gekomen waarin HVC de verbrandingsactiviteiten kan overnemen. HVC ziet daarom af van 

verdere verkenningen naar de overname van deze activiteiten. 

 

De contacten met de gemeente Amsterdam zijn zeer constructief en goed verlopen. 

_________________________________________________________________________________ 

 

Noot voor de redactie, niet voor publicatie: 

Meer informatie 
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met Sandra Bruin via telefoonnummer: 06-23955854 

mail: s.bruin@hvcgroep.nl. 

Over HVC 
HVC ondersteunt aangesloten gemeenten om lokaal te verduurzamen via zonne- en windenergie, 

lokale warmte en geothermie. Duurzame energie (warmte, elektriciteit en gas) haalt HVC uit afval, 

biomassa, zon en wind. De geproduceerde energie levert HVC aan gemeenten, waterschappen en 

particulieren (HVC KringloopEnergie). Daarnaast is HVC verantwoordelijk voor het duurzaam 

afvalbeheer van haar aandeelhouders (44 gemeenten en 6 waterschappen uit Noord-Holland, Zuid-

Holland, Flevoland en Friesland). HVC zet zich in om zoveel mogelijk afval te scheiden zodat 

grondstoffen opnieuw kunnen worden gebruikt. Meer informatie over HVC: www.hvcgroep.nl. 

 

Wilt u geen persberichten van HVC meer ontvangen? Stuur dan een e-mail met uw gegevens naar 

communicatie@hvcgroep.nl. 

 

 

Alkmaar,  4 oktober 2019 

   

http://www.hvcgroep.nl/


Stede Broec 

uw brief van: 

uw kenmerk: 

ons kenmerk: 
behandeld door: 

Centraal Verwerkingsbedrijf West-Friesland 
Postbus 9199 
1800 GD Alkmaar 

E. Jaring 

bijlagen: 

Datum: 4 oktober 2019 
Onderwerp: Gemeentelijke bijdrage aan gemeenschappelijke regeling 

Geacht dagelijks bestuur, 

Op 27 juni 2019 heeft de gemeenteraad van Stede Broec een motie aangenomen en het college 
verzocht om bij de aangesloten gemeenschappelijke regelingen (GR-en) het verzoek in te dienen om 
de begroting én ambities zodanig bij te stellen dat dit resulteert in een verlaging van de gemeentelijke 
bijdrage. Daarnaast is verzocht aan te dringen bij de Regietafel van de GR-en NHN om geen indexatie 
in de begroting door te voeren . 

De financiële positie van onze gemeente is zorgwekkend te noemen. Net als vele andere gemeenten 
heeft ook Stede Broec te kampen met ernstige tekorten binnen de portefeuille "Jeugdzorg". In de 
wetenschap dat uitgaven op deze portefeuille deels buiten onze beïnvloedingssteer liggen en de 
uitgaven op GR-en in onze begroting aanzienlijk zijn, doen wij een beroep op u. Wij vragen u in de 
begroting en de daarbij behorende ambities rekening te houden met de financiële positie van de 
gemeenten? 

Uiteraard kijken niet alleen naar externe factoren . Wij hebben de opgave om in onze eigen begroting te 
komen tot het terugdringen van lasten als ook het verkrijgen van meer baten. Hier is inmiddels in de 
begroting (op basis van onze kadernota) rekening mee gehouden . 

Tot slot graag nog uw aandacht voor het volgende. In Noord-Holland Noord wordt met betrekking tot de 
loon- en prijsindexering een gezamenlijke richtlijn opgesteld door de Regietafel GR-en NHN. Richting 
deze Regietafel wordt dan ook de oproep gedaan om geen indexatie in de begrotingen van de GR-en 
door te voeren. Geen indexatie doorvoeren in de begrotingen, geeft de individuele gemeente enige 
financiële ruimte in de tijd dat zij over schaarse middelen beschikken. 

Wij vertrouwen op uw begrip én medewerking in deze. 

College van burgemeester en wethouders van Stede Broec, 

B ·~ 
0( Midd(nd 2 
1611 KW Bovenkarspel 

1'1 ,. 

Postbus 20 
1610 AA Bovenkarspel 

(0228) 510 111 
gemeente@stedebroec.nl 
www.stedebroec.nl 

KvK 37159550 
IBAN Nl25BNGH0285015877 
BIC BNGHNL2G 
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Elena Repetto

Van: Elena Repetto
Verzonden: vrijdag 25 oktober 2019 15:55
Aan: Elena Repetto
Onderwerp: Innovatieplatform HVC - Bijeenkomst op 13 november 2019 - Andere vormen en 

technologieën van verwerken van restafval dan verbranding

 

 

 

 

Aan:                 portefeuillehouders en bij deze materie betrokken wethouders en bestuurders van de 
aandeelhoudende gemeenten en waterschappen HVC 

Cc:                   de bestuurssecretariaten 
Betreft:             uitnodiging bijeenkomst Innovatieplatform HVC – Andere vormen en technologieën van verwerken van 

restafval in plaats van verbranding 
Locatie:            Zaandam, PG1/Summit Plaza aan de Pieter Ghijsenlaan 1 
Datum/tijd:        woensdag 13 november a.s. 14:00 – 17:00 uur (inloop vanaf 13:30 uur) 

 

Geachte bestuurder, 

Namens Sanna Munnikendam, wethouder Zaanstad en voorzitter van het Innovatieplatform HVC, nodig ik u uit om 
deel te nemen aan de volgende bijeenkomst van het Innovatieplatform op 13 november a.s. met het thema:  

 

Andere vormen en technologieën van verwerken van restafval dan verbranding 

Nederland, een economie zonder afval in 2050 
 
Nederland wil in 2050 volledig circulair zijn. Daarvoor is in 2016 een rijksbreed programma opgestart en is in 2017 
een grondstoffenakkoord ondertekend. De vraag naar grondstoffen neemt wereldwijd toe. Daarom werkt de overheid 
samen met bedrijven en organisaties om zuiniger en slimmer om te gaan met grondstoffen.  
 
Maar wat betekent dit voor HVC en haar aandeelhouders? Zijn er alternatieve technologieën voor het verwerken van 
restafval dan verbranding? En wat zou dat dan gaan betekenen? Voor deze bijeenkomst van het Innovatieplatform 
zal de heer Bergsma van CE Delft u meenemen in de technologieën en alternatieven anders dan verbranding. 
 

Deze bijeenkomst van het Innovatieplatform is vooral bedoeld om kennis te delen. Voelt u zich daarom vrij om de 
uitnodiging uit te strekken tot uw beleidsondersteuning. 

Voor nadere informatie of vragen kunt u zich wenden tot Ariane Hoog, secretaris Innovatieplatform, 
a.hoog@hvcgroep.nl. 

Het programma wordt u op korte termijn toegestuurd.  
Aanmelden voor deze bijeenkomst kan eenvoudig via een reply op deze mail. 
 
Met vriendelijke groet, 
Innovatieplatform HVC 

 
Ariane Hoog, 
secretaris  
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Aan: gemeenteraden van in het CAW deelnemende gemeenten 

Van:  AB-CAW 

Betreft:  Terugkoppeling vergadering Algemeen Bestuur CAW 9 oktober 2019 

Datum:  31 oktober 2019  

 

Inleiding 

Op 9 oktober jl. was er een vergadering van het AB-CAW. Door middel van dit memo informeert het AB-

CAW u op hoofdlijnen over hetgeen tijdens dit overleg is besproken en welke besluiten zijn genomen.  

 

Agenda 

De agenda van dit overleg was als volgt:  

 

1. opening en mededelingen 

2. vaststelling van de agenda 

3. ingekomen en uitgaande stukken sinds 4 juli 2019 

4. verslag, besluiten- en actielijst d.d.  4 juli 2019  

5. technische vervolgbesluiten i.v.m. overdracht taken/bevoegdheden van GR-CAW naar individuele 

gemeenten t.b.v. de nieuwe DVO (vaststellen wijziging tekst Gemeenschappelijke Regeling en 

allonge): 

a. vaststellen wijzigingstekst GR en deze voor besluitvorming voorleggen aan gemeenten; 

b. instemmen met de allonge op de huidige uitvoeringsovereenkomst en deze te 

ondertekenen na  besluitvorming in colleges van B&W over definitief aangaan van nieuwe 

DVO’s met HVC;  

c. intrekken van de regionale afvalstoffenverordening, met dien verstande dat de regionale 

verordening zijn werkingskracht behoudt tot het moment dat de 7 West-Friese gemeenten 

een eigen gemeentelijke afvalstoffenverordening hebben vastgesteld;  

d. vaststellen/bepalen van een gezamenlijk persmoment/communicatietraject. 

6. aanwijzing accountant CAW 

7. verlening opdracht Bureau Buiten voor implementatie DVO 

8. stand van zaken onderzoeken Bodemzorg 

9. DVO Stand van zaken 

10. HVC – AEB 

11. rondvraag en sluiting 

 

Opening en mededelingen. 

In verband met de afwezigheid van de heer Bashara neemt mevr. Van de Pol het voorzitterschap waar.  

 
Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform voorstel vastgesteld.  

 
Ingekomen en uitgaande stukken sinds 4 juli 2019  

Naar aanleiding van de brief van de gemeente Opmeer over de gemeenschappelijke regelingen door te 

voeren bezuinigingen wordt de rol van de Regiegroep benadrukt. Voor het realiseren van bezuinigingen zal 

er naar de uit te voeren taken moeten worden gekeken.  

 
Verslag, besluiten- en actielijst d.d.  4 juli 2019 

Deze worden ongewijzigd vastgesteld.  

 

Technische vervolgbesluiten  
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Er wordt benadrukt dat het hier gaat om met name technische besluiten die op dit moment noodzakelijk zijn 

in verband met de overdracht van taken/bevoegdheden van de GR-CAW naar individuele gemeenten. De 

begeleidende notitie wordt als ‘helder’ beoordeeld. De formulering van artikel 16 uit de tekst van de GR zal 

nog nader worden bekeken. De huidige kwijtscheldingssystematiek maakt geen onderdeel uit van deze 

aanpassingen maar zal worden meegenomen bij besluitvorming over de toekomst van het CAW. Wel wordt 

geconstateerd dat deze taak op basis van de nieuwe DVO’s niet meer door HVC wordt uitgevoerd zodat 

uitvoering op een andere wijze ingevuld moet gaan worden. Gelet op de voorgeschiedenis wordt de 

ondertekening van de nieuwe DVO’s gezien als een activiteit met een beperkte nieuwswaarde.  

Het AB-CAW stemt in met de voorstellen.  

 
Aanwijzing accountant CAW  

De secretaris geeft een korte toelichting conform het memo. Met name de sterke stijging van de door PwC 

in rekening gebrachte kosten was aanleiding om een offerte bij Kaap Hoorn Accountants en Adviseurs op te 

vragen. Zij zijn actief in de regio en doen o.a. de accountantscontrole van het Westfries Archief. Het AB-

CAW stemt in met het aanwijzen van Kaap Hoorn Accountants en Adviseurs ten behoeve van de controle 

van de jaarstukken CAW 2019.  

 
Verlening opdracht Bureau Buiten voor implementatie DVO  

Het AB-CAW spreekt haar waardering uit voor de wijze waarop Bureau Buiten (o.a.) het DVO-traject heeft 

begeleid en stemt unaniem in met verlenen van de opdracht aan Bureau Buiten voor de afronding van dit 

traject conform offerte. De verdeling van de kosten zal plaatsvinden op basis van inwonertal van de 

deelnemende gemeenten (conform memo).  

 

Stand van zaken onderzoeken Bodemzorg 

De secretaris geeft een mondelinge toelichting. De onderzoeken zijn in uitvoering. Het bevoegd gezag 

(Omgevingsdienst Noord-Holland noord) heeft ingestemd met het voorstel voor het uitvoeren van het 

deklaagonderzoek. 

 

Bodemzorg neemt de feitelijke beheerswerkzaamheden over m.i.v. 1 oktober 2019. De huidige beheerder 

blijft komend kwartaal nog beschikbaar voor eventuele vragen. De secretaris heeft eind november samen 

met de huidige beheerder een afspraak met een betrokken omwonende.   

 
DVO Stand van zaken 

In alle gemeenten heeft nu een positieve besluitvorming plaatsgevonden. Er zijn nog diverse aspecten 

nader uitgewerkt in deel 2 van de DVO. De lagere kosten voor de nieuwe DVO zullen niet altijd (volledig) 

zichtbaar worden voor de inwoners, bijvoorbeeld omdat nu naar een 100% kostendekkendheid wordt 

toegewerkt.  

 

HVC – AEB 

Het door HVC verspreide persbericht over het stop zetten van verdere verkenningen naar de overname van 

(activiteiten van) AEB wordt door het AB-CAW als ‘erg summier’ beoordeeld dat mogelijk soms meer 

vragen oproept dan het beantwoordt. De secretaris zal bij HVC vragen naar een meer inhoudelijke 

toelichting op het stopzetten van deze verkenningen. 

 
Rondvraag en sluiting 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  
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